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Popelnice Evropy? Český Kaufland, německý Kaufland.
Rozdíly, že hvězdě internetu došla slova

parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Popelnice-Evropy-Cesky-Kaufland-nemecky-Kaufland-Rozdily-ze-hvezde-
internetu-dosla-slova-736860

26.05.2023 13:33 | Ze sítí

Je Česko stále popelnicí Evropy, kde zákazník koupí, co jinde
nechtějí? Známý gastronomický youtuber, vystupující na
internetu jako Starej Fotr se vydal na cestu do Německa, aby
zjistil, jaká je dvojí kvalita potravin při nákupu v německém a
českém Kauflandu. Zároveň posuzoval i cenové rozdíly. „Docela
nás ale překvapilo, že se vlastně nic nezměnilo,“ konstatuje na
svém youtubovém kanále.

Sdílej

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Popelnice-Evropy-Cesky-Kaufland-nemecky-Kaufland-Rozdily-ze-hvezde-internetu-dosla-slova-736860
https://www.facebook.com/share.php?u=http://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Popelnice-Evropy-Cesky-Kaufland-nemecky-Kaufland-Rozdily-ze-hvezde-internetu-dosla-slova-736860&title=Popelnice%20Evropy?%20%C4%8Cesk%C3%BD%20Kaufland,%20n%C4%9Bmeck%C3%BD%20Kaufland.%20Rozd%C3%ADly,%20%C5%BEe%20hv%C4%9Bzd%C4%9B%20internetu%20do%C5%A1la%20slova


2/7

Foto: Reprofoto: YouTube Starej Fotr 
Popisek: Posuzování dvojí kvality potravin a jejich cen.

„Já se dneska nacházím v Německu, kde je tedy mimochodem
strašná zima. Je tady nějakých 14 stupňů, odjížděl jsem z domova,
kde bylo 19 stupňů, v kraťasech a tričku. Dneska bych chtěl natočit
opět nějaké video, co se týče našich a jejich výrobků. Možná
uděláme takovou srovnávačku,“ poznamenal úvodem k videu o dvojí
kvalitě potravin. Rozhodl se nakoupit nějaké zboží v německém
Kauflandu a nějaké v českém Kauflandu. 

„Vybereme takové výrobky, které se vyrábějí u nás, a úplně ty samé
v Německu,“ vydává se mezi regály. 

„Je taková teorie, že Kinder čokoláda je jiná v Německu a jiná v
Čechách. I když má respektive úplně stejné složení, tak prostě
každý, kdo si ji koupí tady v Německu, tak mi řekne, že je lepší. To je
zajímavý. Jiný mléko... Jiný mlíko pro Čechy, jiný pro Němce. Co
teda lidi hodně říkají, že tedy mají jiný prášky na praní. Dvojí kvalita
prášků je extrémně znát. A každá hospodyňka, která jezdí do
Německa a kupuje německý prášky, mi dá určitě za pravdu,“ řekl.

„Co bylo vždycky v Německu super, jsou prostě super jogurty a tyhle
věci, protože jsou tady mnohem levnější a kvalitnější než u nás,“
poznamenal.
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„Někdo řekne, že je to jedno, dvojí kvalita, když to jsou lentilky,
brambůrky a tyhle věci. Ale myslím si, že jde o ten princip.
Otestujeme německou a českou Snickersku! Tady jich máš 5 za 2,39
eura, to je rozhodně lepší cena,“ poukazuje dále. 

„Co jako úplně nejvíc. Německý Sprite je skvělej, hrozně mě chutná.
Nějaký nákup máme, vzal jsem něco na porovnání – a nyní
pojedeme do českého Kauflandu, nakoupíme si je a porovnáme si
je,“ řekl.

Watch Video At: https://youtu.be/OKfBToTB0t0

Následně hovořil o tom, jak přejeli do Chomutova. „Půjdeme
nakoupit ty samý věci, který chceme porovnat s těma německejma
věcma – a konečně se chceme podívat na tu dvojí kvalitu,“ natáčel
Starej Fotr. 

"To, že v německé Coca-Cole máme cukr a v české glukózo-
fruktózový sirup, dávno víme. Ale je to pořád stejný. To, že v
německém Sprite máme také cukr a máme tam navíc koncentrát z
limetkové šťávy, jedno procento, a v českém Sprite máme opět
glukózo-fruktózový sirup a máme tam přírodní aroma, na to jsme si
už zvykli. Dokonce ve Sprite byla nedávno sladidla. U ostatních
výrobků jsou všechna složení stejná. Ale když se podíváme na ceny,

https://youtu.be/OKfBToTB0t0
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tak německá Coca-Cola, jeden litr, mi vyšla na nějakých 27,30, ale
česká Coca-Cola mě stála 47 korun, na litr to vychází něco kolem 30
korun. Takže ta česká Coca-Cola je vlastně dražší než ta německá,
a rozhodně si za mě myslím, že je kvalitnější ta, kde je ten cukr, ne
ten sirup,“ sdělil Starej Fotr a dále zkonstatoval, že všechny
potraviny nakoupené v Německu byly levnější. „Některé jen o trošku,
některé jen o pár haléřů,“ dodal.

Divákům pak ukázal také Heinz kečup, kdy český a německý mají
sice stejné složení, ale lehce rozdílnou barvu a také vůni. „A je také
zásadní rozdíl v chuti. To je neuvěřitelný,“ uvedl Starej Fotr, že
německý kečup je zkrátka červenější. Stejně tak pak poukázal i na
barevnost Coca-Coly, kdy podle jeho slov je německá Coca-Cola o
něco méně průhledná než česká.

Líbil se Vám tento článek?

Nezávislost naší redakce můžete podpořit peněžitým darem v
jakékoliv výši bankovním převodem na účet:

123 - 4175230287/0100

QR kód obsahuje údaje k platbě, výši částky si určete sami.

Redakci PL můžete podpořit i zakoupením předplatného.
Předplatitelům nezobrazujeme reklamy.

Jste politik? Zveřejněte bez redakčních úprav vše, co chcete.
Zaregistrujte se ZDE.

 Jste čtenář a chcete komunikovat se svými zastupiteli? Zaregistrujte
se ZDE.

https://www.parlamentnilisty.cz/predplatne
https://www.parlamentnilisty.cz/profily-sprava/ProfileRegistration.aspx
https://www.parlamentnilisty.cz/profily-sprava/ProfileRegistration.aspx
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Vstoupit do diskuse Tisknout

reklama

Článek obsahuje štítky

jídlo , Kaufland , Německo , potraviny , zahraničí , Starej fotr

autor: vef

Ing. Martin Kolovratník byl položen dotaz

Za volantem od 17

Dobrý den, prý má být možné řídit již od 17,ale pod dohledem. Tím
dohledem se myslí kdo? Musímát taková osoba řidičák? A když se
ěco stane,ponese daná osoba odpovědnost nebo jak to bude? A od
kdy tut možnost zavedete?

Odpověď na tento dotaz zajímá celkem čtenářů: 13

Diskuse obsahuje 44 příspěvků
 

Uživateli nejlépe hodnocený příspěvek

CR - popelnice Evropy???, koren , 26.05.2023 15:29:21
proc ne,vzdyt cesi se odnaucili pracovat rukama a nechavaji si vse
dovest a za to se plati a dokonce rodil nekterych vyrobku byva z
duvodu,ze kdyby napr. do cokoladove tycinyky pridvali vice orisku
jako v Nemecku tak by ta tycinka byla pro cecha draha.Jinak jsme si
odsouhlasili zlikvidovat tovarnu Modrany na vyrobu cokolad a
ruznych sladkych vyrobku.Prodali se nase stalete vyrobni
znacky,Znojemia,Modrany,Konzervarny,Sunar-vyrobe detske

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Popelnice-Evropy-Cesky-Kaufland-nemecky-Kaufland-Rozdily-ze-hvezde-internetu-dosla-slova-736860/diskuse
javascript:window.print()
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/j%C3%ADdlo
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Kaufland
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/N%C4%9Bmecko
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/potraviny
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/zahrani%C4%8D%C3%AD
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Starej%20fotr
https://www.parlamentnilisty.cz/redakce/redakce/
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/Ing-Martin-Kolovratnik-32354
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/Ing-Martin-Kolovratnik-32354
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/otazka.aspx?id=155310
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vyzivy,cukrovary,proste nic se u nas nevyrabi a pokud to ma ceskou
etiketu tak vyroba produktu je v napr.Polsko jen ceska etiketa.Proste
za vse si mohou volici kteri stale voli ty kteri cim dale vice a vice
tahnou CR do uplne zumpy.Jak se rika -BEZ PRACE NEJSOU
KOLACE a nebo KDO NEPRACUJE AT NEJI.Muzete jezdit
Polsko,Nemecko,Rakousku,Madarsko jenze tyto staty produkuji
zemedelstvi a vyrobu potravin proto maji i lepsi kvalitu a linym
cechum to nasrviruji trochu v jinem receptu.Muzete stale nadavat na
komunisty,ale to co se deje v soucastnosti jste sami vini.Volte to co
je treba petislepenec ale pak nesrovnavejte,nepeskujte,neknucte,ale
makejte a volte strany ktere stale napadate-
KSCM,SPD,TRIKOLORA,PRO,to jsou strany ktere by mohli do
budoucna pomalu dat devastaci statu CR do lepsi pozice.

| 18 | 0

Další články z rubriky

8:59 Náraz do zdi, matka všech krizí? Prý se odkládá, USA navýši
dluhový strop

Spojené státy prý nejspíš na poslední chvíli ubrzdí náraz do zdi v
podobě platební neschopnosti. Ta …

16:49 Ivan Hoffman: Přítomnost americké armády u nás naši
bezpečnost významně sníží!
21:15 Bomba z kuloárů. Černochová údajně měla být stažena z
funkce. Jenže...

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Naraz-do-zdi-matka-vsech-krizi-Pry-se-odklada-USA-navysi-dluhovy-strop-736932
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Ivan-Hoffman-Pritomnost-americke-armady-u-nas-nasi-bezpecnost-vyznamne-snizi-736830
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Bomba-z-kuloaru-Cernochova-udajne-mela-byt-stazena-z-funkce-Jenze-736924
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14:58 Zneužitý Kriegel. Do kin přišel „ukradený film“, recenze jsou
drtivé
8:45 „Naši předkové.“ Průšvih ČT. A kdo psal projev? Petr Žantovský
ukazuje do blízkého okolí prezidenta
12:21 Prohibice nefunguje, na stole je regulovaná legalizace konopí.
Debata o „hulení“ s pirátkou Michailidu v čele

 
 

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Zneuzity-Kriegel-Do-kin-prisel-ukradeny-film-recenze-jsou-drtive-736917
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Nasi-predkove-Prusvih-CT-A-kdo-psal-projev-Petr-Zantovsky-ukazuje-do-blizkeho-okoli-prezidenta-736910
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Prohibice-nefunguje-na-stole-je-regulovana-legalizace-konopi-Debata-o-huleni-s-piratkou-Michailidu-v-cele-736885

